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Motion #1 
Jag vill att Hinton Golf Club ska slopa om Kvarnbybanan.

Idag är slopen baserad på 18 hål, men endast 12 hål spelas.Det innebär att index 
2,6,10,12,14,16 uteblir. Beroende på spelarens Hcp blir det inte rätt antal extra slag på 
SHcp. Tex. SHcp 41 uteblir index 2.


Jag föreslår: att årsstämman beslutar att Hinton Golf Club slopar om            
Kvarnbybanan till en 12 håls-slinga


Undertecknare:

Anita Ringdahl


Styrelsens inställning: 

Styrelsen konstaterar att Hinton Golf Club som förening inte råder över regler och 
principer för slope och banvärdering. Detta är, som styrelsen förstår det, frågor som 
Svenska Golfförbundet styr över. 

Som styrelsen förstår saken är det dessutom så att alla banor enligt gällande regelverk 
ska slopas som 18-hålsbanor även om antalet tillgängliga hål faktiskt är färre, just så som 
är fallet på Kvarnby.


Då föreningen inte råder över frågor som rör principerna för banvärdering ser inte 
styrelsen att det är möjligt för årsmötet att fatta ett beslut i frågan. Motionen måste därför 
av den anledningen avslås. 



Motion #2 
Jag vill att Hinton Golf Club ändrar i tävlingsbestämmelserna. Problem idag är att jag som 
spelare inte har rätt att välja vilken tee jag vill spela ifrån. Vilket innebär att

tyvärr måste en del spelare avstå från att delta.


Jag föreslår: att årsstämman beslutar att Hinton Golf Club ändrar 
tävlingsbestämmelserna till att välja valfri tee vid tävlingar nästa verksamhetsår.

 

Undertecknare:

Anita Ringdahl


Styrelsens inställning: 

Styrelsen förstår förslaget som att det gäller tävlingar med handicap. Vid tävlingar utan 
handicap vore det knappast möjligt med valfri tee eftersom det inte skulle ge jämförbara 
resultat.

Styrelsen konstaterar att Hinton Golf Club som förening inte har centralt fastslagna 
tävlingsbestämmelser. Sådana bestäms av tävlingsledningen för varje tävling, med 
beaktande av gällande golfregler, förbundets allmänna tävlingsbestämmelser och andra 
relevanta regelverk.

Föreningen som sådan är genom styrelsen tävlingsledning endast för en tävling under 
året, nämligen KM. Eftersom KM spelas utan handicap vore det inte möjligt med valfri tee.

Ett antal tävlingar under året arrangeras därutöver av någon av klubbens kommittéer. 
Dessa har inbördes väldigt olika förutsättningar. Under årets tävlingsvecka arrangeras 
tävlingarna av Hinton Golf AB. Styrelsen är inte negativ till möjligheten för valfri tee vid 
handicaptävlingar men konstaterar att förslaget får ställas till tävlingsledningen för varje 
aktuell tävling och bedömas av denna. 


Då styrelsen inte kan se att det är möjligt för årsmötet att fatta ett beslut i frågan är det 
styrelsen uppfattning att motionen av den anledningen måste avslås.




Motion #3 
Out of Bounds 
Jag vill att Hinton Golf Club markerar att det är Out of Bounds på hål 2

på Rönnebäck.

Problem idag är att långtslående spelare som slår ut från hål 2 medvetet

spelar ut på hål 14:s fairway, så nästa slag är fritt in på 2:ans green.

Har varit en hel del incidenter under åren.

Låt det bli ett slut på detta innan någon spelare på hål 14 blir allvarligt skadad.


Jag föreslår: att Hinton Golf Club ombesörjer att Out of Bounds markeringar

kommer att finnas på hela höger sida av hål 2 så snart som möjligt.


Undertecknare:

Anita Ringdahl


Styrelsens inställning: 
Styrelsen konstaterar att Hinton Golf Club som förening inte råder över praktiska frågor 
kring banornas drift och skötsel. Styrelsen är dock medveten om problematiken på just 
det ställe motionären tar upp och har framfört detta till Hinton Golf AB som enligt uppgift 
överväger åtgärder, exempelvis i form av tydligare skyltning.

Styrelsen konstaterar också att det oaktat frågan om huruvida en out of bounds-gräns 
vore en lämplig åtgärd redan finns regler som rör situationen. Det är förbjudet att slå när 
andra spelare riskerar att träffas. Om så sker kan den aktuella spelaren anmälas till 
styrelsen och till Hinton Golf AB. I grova fall kan avstängning komma ifråga.


Då föreningen inte råder över praktiska frågor kring banornas drift och skötsel ser inte 
styrelsen att det är möjligt för årsmötet att fatta ett beslut i frågan. Motionen måste därför 
av den anledningen avslås.
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